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BRMG-KPGiM-III.0012.57.2018 
 

Protokół Nr 49-5/2018 
z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się 22 maja 2018 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 15.00, w sali 
im. Seana Lestera Nr 003, Nowy Ratusz, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w 
Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześciu (6), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii, wniosków i innych 
stanowisk. Nieobecna Radna Anna Kołakowska. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji 
Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 49 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został dostarczony radnym w terminie 
regulaminowym, porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 
Poinformował, że po sporządzeniu porządku zostało skierowanych jeszcze 
kilka spraw do rozpatrzenia przez Komisję, i tak: 
 
1. Opiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na 
terenie Gminy Miasta Gdańska oraz warunków i trybu składania deklaracji za 
pomocą środków komunikacji elektronicznej - druk nr 1597. 

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za – jednogłośnie wprowadziła przedmiotowy projekt 
uchwały zawarty w druku nr 1597 i będzie go rozpatrywała w punkcie 10.1.  

 
2. Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie zasad usytuowania miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie miasta Gdańska - 
druk nr 1598. 

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za – jednogłośnie wprowadziła przedmiotowy projekt 
uchwały zawarty w druku nr 1598 i będzie go rozpatrywała w punkcie 8.1.  

 
3. Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie określenia maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż poszczególnych rodzajów napojów alkoholowych, 
przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży jak i poza miejscem 
sprzedaży dla terenu miasta Gdańska - druk nr 1599.  

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za – jednogłośnie wprowadziła przedmiotowy projekt 
uchwały zawarty w druku nr 1599 i będzie go rozpatrywała w punkcie 8.2.  
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Następnie przewodniczący zaproponował, żeby punkt 10 porządku, czyli 
druk nr 1593 był rozpatrywany w punkcie 2. W związku z tym numeracja w 
porządku ulegnie odpowiedniej zmianie. 
 
Ponieważ nie było więcej uwag ze strony członków Komisji do porządku obrad, 
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie następującego porządku 
obrad: 
 
1. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 

zaopiniowania złożonych ofert na oddanie w najem w trybie 
bezprzetargowym – w drodze zbierania i wyboru ofert, pomieszczenia 
przy ul. Jaskółczej 7/15. Pismo: UN/2667/2018/AAZ.782504 z 26.04.2018r. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
2. Opiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej Uchwałę Nr III/51/2002 

Rady Miasta Gdańska z dnia 05 grudnia 2002 roku w sprawie wstrzymania 
likwidacji Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Gdańsk 
Śródmieście Zakład Budżetowy w likwidacji w Gdańsku, Przedsiębiorstwa 
Gospodarki Mieszkaniowej Gdańsk – Oliwa Zakład Budżetowy w likwidacji 
w Gdańsku, Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Gdańsk – 
Wrzeszcz Zakład Budżetowy w likwidacji w Gdańsku, Przedsiębiorstwa 
Gospodarki Mieszkaniowej Gdańsk – Nowy Port Zakład Budżetowy w 
likwidacji w Gdańsku oraz połączenia tych zakładów budżetowych i 
Zakładu Budżetowego Zarząd Nieruchomości Komunalnych w Gdańsku w 
jeden zakład budżetowy pod nazwą „Gdański Zarząd Nieruchomości 
Komunalnych” – druk nr 1593. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Opiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – w 
zakresie działania Komisji - druk nr 1594. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
4. Opiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok – w zakresie działania 
Komisji - druk nr 1595. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
5. Opiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia strefy płatnego parkowania na drogach publicznych na terenie 
Miasta Gdańska, ustalenia stawek opłat za postój pojazdów 
samochodowych w tej strefie oraz ustalenia sposobu pobierania opłat – 
druk nr 1591. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

6.Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia woli objęcia 
udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 
Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańska Agencja Rozwoju 
Gospodarczego Spółka z o. o. – druk nr 1589. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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7. Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie udzielenia w roku 2018 
dotacji celowych na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku – druk nr 1586. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
8. Opiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 

utworzenia i nadania statutu Gdańskiego Centrum Informatycznego – druk 
nr 1592. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
8.1. Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie zasad usytuowania 

miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie miasta 
Gdańska - druk nr 1598. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

8.2. Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie określenia 
maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż poszczególnych rodzajów 
napojów alkoholowych, przeznaczonych do spożycia w miejscu 
sprzedaży jak i poza miejscem sprzedaży dla terenu miasta Gdańska 
- druk nr 1599.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
9. Opiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Gdańska – 
druk nr 1587. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
10. Opiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi – druk nr 1588. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
10.1. Opiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
położonych na terenie Gminy Miasta Gdańska oraz warunków i trybu 
składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej - 
druk nr 1597. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

11. Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie ogłoszenia tekstu 
jednolitego uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad 
wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Miasta Gdańska oraz zasad udzielania pomocy w 
wynajęciu takich lokali w zasobach Towarzystwa Budownictwa 
Społecznego – druk nr 1590. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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12. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 

sprawie uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. 
Grunwaldzkiej 68 w Gdańsku - z wyłączeniem lokalu ze sprzedaży na 
rzecz najemcy.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

 
13. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 

sprawie uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy Al. 
Wojska Polskiego 56 w Gdańsku - na okres planowanej zamiany lokali.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
 
14. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 
 
Głosowanie:  
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie przyjęła ww. porządek obrad. 
 

PUNKT – 1. 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zaopiniowania 
złożonych ofert na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym – w drodze 
zbierania i wyboru ofert, pomieszczenia przy ul. Jaskółczej 7/15.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Irena Kordel, Kierownik Działu Nieruchomości w Gdańskim Zarządzie 
Nieruchomości Komunalnych 
Szanowna Komisjo. Przedmiotem procedury najmu w trybie bezprzetargowym 
– w drodze zbierania i wyboru ofert było pomieszczenie w budynku przy ul. 
Jaskółczej 7/15. Powierzchnia użytkowa tego lokalu 15,02 m2, przeznaczenie 
prowadzenie w zakresie świadczeń zdrowotnych. Na zagospodarowanie 
przedmiotowego lokalu złożone zostały dwie oferty spełniające wymogi 
formalne.  
 
Pierwsza oferta Centrum Zdrowia Psychicznego OPTIMED Sp. z o.o., posiadająca 
umowę z Narodowym Funduszem Zdrowia na świadczenie opieki zdrowotnej w 
zakresie opieki psychiatrycznej i leczenia uzależnień. Spółka wynajmuje już na 
preferencyjnych warunkach gminne lokale przy ul. Jaskółczej 7/15 o łącznej 
powierzchni 334,77 m2. 
 
Drugą ofertę złożył Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej ETER-MED. Sp. z o.o. 
oferent również ma umowę z Narodowym Funduszem Zdrowia na prowadzenie 
podstawowej opieki zdrowotnej oraz ambulatoryjnej opieki specjalistycznej. 
Ma zawarte umowy najmu na prewencyjnych warunkach w budynku Jaskółcza 
7/15 o łącznej powierzchni 886,94 m2 oraz przy ul. Kolonijnej 2 w Gdańsku o 
powierzchni 168, 87 m2, i aktualnie zawierana jest kolejna umowa na lokal przy 
ul. Kolonijnej 2 o powierzchni 36,86 m2. Proszę szanowną Komisje o opinię w 
przedmiotowej sprawie. Pismo: UN/2667/2018/AAZ.782504 z 26.04.2018r. 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czyli są dwie firmy, tak? 
 
Pani Irena Kordel, Kierownik Działu Nieruchomości w Gdańskim Zarządzie 
Nieruchomości Komunalnych 
Tak. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Jedna chce na gabinet a druga na poczekalnię?  
 
Pani Irena Kordel, Kierownik Działu Nieruchomości w Gdańskim Zarządzie 
Nieruchomości Komunalnych 
Obie muszą realizować świadczenia zdrowotne w tym pomieszczeniu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Pani Kierownik, ta spółka, która chce to pomieszczenie na poczekalnię ile ma 
metrów kwadratowych w tym budynku? 
 
Pani Irena Kordel, Kierownik Działu Nieruchomości w Gdańskim Zarządzie 
Nieruchomości Komunalnych 
886 m2 w tym budynku- przychodni. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
A ta druga? 
 
Pani Irena Kordel, Kierownik Działu Nieruchomości w Gdańskim Zarządzie 
Nieruchomości Komunalnych 
334 m2. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
I ta druga, która ma 334 m2 chce na gabinet?  
 
Pani Irena Kordel, Kierownik Działu Nieruchomości w Gdańskim Zarządzie 
Nieruchomości Komunalnych 
Tak na gabinet psychoterapii uzależnień. 
 
Radny Piotr Borawski, członek Komisji 
Jak te spółki się nazywają? 
 
Pani Irena Kordel, Kierownik Działu Nieruchomości w Gdańskim Zarządzie 
Nieruchomości Komunalnych 
Pierwsza spółka tj. OPTIMED Sp. z o.o. Sp. komandytowa, a druga ETER-MED. 
Sp. z o.o. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
To, która spółka chce na gabinet? 
 
Pani Irena Kordel, Kierownik Działu Nieruchomości w Gdańskim Zarządzie 
Nieruchomości Komunalnych 
Wnioskodawcą była spółka OPTIMED. Procedura była uruchomiona na wniosek 
OPTIMEDU, która chciała dodatkowe pomieszczenie na przygotowanie 
pomieszczenia terapii uzależnień. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Rozumiem. Dziękuję bardzo, przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Kto jest za przyznaniem tego pomieszczenia, tych dodatkowych metrów na 
gabinet dla firmy OPTIMED? 
 
Głosowanie: 3 głosy za.  
 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Kto jest za przyznaniem tych dodatkowych metrów dla firmy ETER-MED - na 
szatnię? 
 
Głosowanie: 2 głosy za. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Czyli 3 głosy za na gabinet i 2 głosy za na szatnię. 
 
Radny Wojciech Stybor, członek Komisji 
Uporządkujmy to jeszcze raz. 
 
Pani Irena Kordel, Kierownik Działu Nieruchomości w Gdańskim Zarządzie 
Nieruchomości Komunalnych 
Panie przewodniczący, jeżeli ja mogę coś powiedzieć.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Mówiła pani, że na gabinet chce firma OPTIMED. 
 
Pani Irena Kordel, Kierownik Działu Nieruchomości w Gdańskim Zarządzie 
Nieruchomości Komunalnych 
Wnioskodawcą była firma OPTIMED, bo chciała zrobić gabinet terapii 
uzależnień. W związku z tym była ogłoszona procedura na ich wniosek.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Czyli dobrze głosowaliśmy. 
 
Pani Irena Kordel, Kierownik Działu Nieruchomości w Gdańskim Zarządzie 
Nieruchomości Komunalnych 
Natomiast pomieszczenie jest przeznaczone na realizację świadczeń 
zdrowotnych. Tak, że obojętnie, która firma by nie wzięła, musi realizować tam 
świadczenia zdrowotne, a nie mieć szatnię.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Ale OPTIMED chce tam gabinet? 
 
Pani Irena Kordel, Kierownik Działu Nieruchomości w Gdańskim Zarządzie 
Nieruchomości Komunalnych 
Tak, na terapię uzależnień. 



 

7 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Głosowanie odbyło się w następujący sposób:  
 
1. Oferta „Centrum Zdrowia Psychicznego OPTIMED” Spółka z o.o. Sp. K. – 

otrzymała 3 głosy za. 
2. Oferta Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ETER-MED. Sp. z o.o. – 

otrzymała 2 głosy za. 
 
Wobec powyższego głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała ofertę 
Centrum Zdrowia Psychicznego OPTIMED Spółka z o.o. Sp. K. Opinia Nr 49-
5/669/53/2018 
 
 

PUNKT – 2. 
Opiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej Uchwałę Nr III/51/2002 
Rady Miasta Gdańska z dnia 05 grudnia 2002 roku w sprawie wstrzymania 
likwidacji Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Gdańsk Śródmieście 
Zakład Budżetowy w likwidacji w Gdańsku, Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Mieszkaniowej Gdańsk – Oliwa Zakład Budżetowy w likwidacji w Gdańsku, 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Gdańsk – Wrzeszcz Zakład 
Budżetowy w likwidacji w Gdańsku, Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Mieszkaniowej Gdańsk – Nowy Port Zakład Budżetowy w likwidacji w 
Gdańsku oraz połączenia tych zakładów budżetowych i Zakładu 
Budżetowego Zarząd Nieruchomości Komunalnych w Gdańsku w jeden 
zakład budżetowy pod nazwą „Gdański Zarząd Nieruchomości 
Komunalnych” – druk nr 1593. Oryginał projektu uchwały, zawarty w druku Nr 
1593 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 24 maja 
2018 roku. Sprawa: BRMG.0006.150.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Przemysław Guzow, Dyrektor Gdańskiego Zarządu Nieruchomości 
Komunalnych, 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1593 powiedział 
m.in., że projekt uchwały dotyczy zmiany nazwy Gdański Zarząd Nieruchomości 
Komunalnych na Gdańskie Nieruchomości. Intencją tej uchwały jest 
wprowadzenie takiej nazwy, która będzie z jednej strony odzwierciedlała 
znacznie szerszy zakres działalności zakładu obecnie w stosunku do tego, czym 
zakład zajmował się pierwotnie, dlatego, że na przestrzeni lat obok typowego 
administrowania związanego z lokalami zakład realizuje szereg różnych 
inicjatyw związanych z aktywizacją, chociażby gospodarczą, jak lokale za 
złotówkę. Działania związane z zagospodarowywaniem terenów wokół 
budynków. W międzyczasie zakład również przejął gospodarowanie 
dzierżawami terenów niezagospodarowanych, więc ten zakres działalności 
znacznie się poszerzył. To jest pierwsza okoliczność. Druga rzecz, zmiana, czy 
uproszenie nazwy też wpisuje się w te wcześniej podejmowane przez państwa 
uchwały związane ze zmianami nazw innych instytucji miejskich mających na 
celu uproszczenie. Trzecim aspektem jest również konieczność jakby ułożenia 
całego procesu związanego z tworzeniem nowej struktury, wynikającym z tego, 
że w tej chwili po ograniczeniu w ostatnich latach ilości biur obsługi, mamy do 
czynienia z takimi rozbieżnościami, czyli nie mamy należytej numeracji 
kolejności, więc jest cała masa problemów z tego wynikających. Po to, żeby 
móc to wszystko ubrać jakby w jeden proces. Chcielibyśmy wprowadzić nową 
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nazwę zakładu, po to, żeby kolejne wszystkie działania już były w oparciu 
właśnie o tak zmienioną nazwę, no i żeby nie powodować dodatkowych 
problemów komunikacyjnych na linii zakład- i mieszkańcy, czy też najemcy 
lokali komunalnych.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji? Nie ma głosów w dyskusji, 
przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG zmieniającej Uchwałę Nr III/51/2002 Rady Miasta Gdańska z 
dnia 05 grudnia 2002 roku w sprawie wstrzymania likwidacji 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Gdańsk Śródmieście Zakład 
Budżetowy w likwidacji w Gdańsku, Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Mieszkaniowej Gdańsk – Oliwa Zakład Budżetowy w likwidacji w Gdańsku, 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Gdańsk – Wrzeszcz Zakład 
Budżetowy w likwidacji w Gdańsku, Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Mieszkaniowej Gdańsk – Nowy Port Zakład Budżetowy w likwidacji w 
Gdańsku oraz połączenia tych zakładów budżetowych i Zakładu 
Budżetowego Zarząd Nieruchomości Komunalnych w Gdańsku w jeden 
zakład budżetowy pod nazwą „Gdański Zarząd Nieruchomości 
Komunalnych” – druk nr 1593. 
 
Głosowanie:  
Komisja 5 głosami za jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1593. Opinia Nr 49-
5/670/54/2018 

 
PUNKT – 3. 

Opiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – w 
zakresie działania Komisji - druk nr 1594. Oryginał projektu uchwały, zawarty 
w druku Nr 1594 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z 
dnia 24 maja 2018 roku. Sprawa: BRMG.0006.151.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1594 – w zakresie 
działania Komisji powiedziała m.in., że w WPF zmieniamy następujące 
przedsięwzięcia, które też generują inny rozkład dochodów z Unii Europejskiej 
na ich realizację. Jednym z takich przedsięwzięć jest Przejście do 
ekologicznego autonomicznego transportu ostatniej mili w regionie Morza 
Bałtyckiego (SOHJOA Baltic). Zmniejsza się limit wydatków o kwotę 156.525 
złotych z jednoczesnym zwiększeniem wydatków w 2019 roku o tę samą kwotę, 
czyli do wysokości 772.187 złotych. W roku 2018 miały być przeprowadzone 
testy pojazdu autonomicznego, ale z uwagi na przeciągającą się procedurę 
podpisania umowy na dofinansowanie, te działania zostaną przeprowadzone w 
roku 2019. 
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Zmniejszamy też wydatki na zapewnienie komunikacji miejskiej na terenie 
miasta Gdańska w roku 2018 o kwotę 400 tysięcy złotych. Korekty dokonuje się 
celem realizacji zadania „infrastruktura towarzysząca transportowi 
miejskiemu, tj. na zakup aplikacji oraz serwerów do komunikacji nowo 
zakupionych tablic SIP z systemem TRISTAR.  Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Czy są jeszcze głosy w dyskusji? Nie ma, przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – w zakresie działania Komisji - 
druk nr 1594. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących 
się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – 
zawarty w druku nr 1594 – w zakresie działania Komisji. Opinia Nr 49-
5/671/55/2018 
 
 

PUNKT – 4. 
Opiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok – w zakresie działania 
Komisji - druk nr 1595. Oryginał projektu uchwały, zawarty w druku Nr 1595 
stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 24 maja 2018 
roku. Sprawa: BRMG.0006.152.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1595 – w zakresie 
działania Komisji powiedziała m.in., że do budżetu 2018 roku wprowadzamy 
ponadplanowe dochody wypracowane przez Gdański Zarząd Dróg i Zieleni. Jest 
to 500 tysięcy złotych, z tego 250 tysięcy złotych z tytułu kar za nienależyte 
wykonanie umów w zakresie oczyszczania miasta oraz 250 tysięcy z tytułu 
odszkodowań za uszkodzone mienie m.in. słupy oświetleniowe i bariery 
energochłonne. Te 500 tysięcy przeznaczamy na realizację zadań przez GZDiZ, 
szczególnie na utrzymanie obiektów inżynierskich, obsługę i utrzymanie Tunelu 
pod Martwą Wisłą, zarzadzanie drogami, modernizację, naprawę i utrzymanie 
dróg. Dodatkowo zwiększamy wydatki o kwotę 61.500 - dla ZDiZ z 
przeznaczeniem na zmianę strony internetowej jednostki, spowodowaną 
koniecznością dostosowania jej do potrzeb użytkowników oraz urządzeń 
mobilnych. 
 
Dodatkowo w związku z sytuacją na Biskupiej Górce, która spowodowała 
osunięcie się skarpy i 400 tysięcy złotych przeznacza się na wykonanie naprawy 
muru zabezpieczającego skarpę. Dziękuję bardzo.  
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo.  
Czy są jeszcze głosy w dyskusji? Nie ma, przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 
Gdańska na 2018 rok – w zakresie działania Komisji - druk nr 1595. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących 
się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – 
zawarty w druku nr 1595– w zakresie działania Komisji. Opinia Nr 49-
5/672/56/2018 
 

PUNKT – 5. 
Opiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 
ustalenia strefy płatnego parkowania na drogach publicznych na terenie 
Miasta Gdańska, ustalenia stawek opłat za postój pojazdów samochodowych 
w tej strefie oraz ustalenia sposobu pobierania opłat – druk nr 1591. Oryginał 
projektu uchwały, zawarty w druku Nr 1591 stanowi załącznik do protokołu z 
sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 24 maja 2018 roku. Sprawa: 
BRMG.0006.148.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Bohdan Sobota, Kierownik Działu Parkowania w Gdańskim Zarządzie 
Dróg i Zieleni 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1591 powiedział 
m.in., że zmiana ta li tylko i wyłącznie jest zmianą techniczną. W obecnej 
chwili rocznie w GZDiZ wydawanych jest około 20 tysięcy identyfikatorów, kart 
i abonamentów. Do tej pory robiliśmy to na drukach ścisłego zarachowania. Od 
1 lipca wchodzimy w system elektroniczny, który będzie narzucał numerację i 
w ten sposób pozbędziemy się obecnych ręcznych rejestrów wydawanych 
druków. Aby ulepszyć niejako nasz produkt zaproponowaliśmy, żeby większość 
druków wykonywana była w formie nalepki, dzięki temu jest łatwiejsze ich 
eksponowanie w pojazdach. I w zasadzie to jest sedno zmian, które należy 
wprowadzić uchwałą. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo.  
Czy są głosy w dyskusji?  
 
Radny Jarosław Gorecki, członek Komisji 
Zamiast papierowego kartonika nalepka. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Jest taka możliwość. 
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Pan Bohdan Sobota, Kierownik Działu Parkowania w Gdańskim Zarządzie 
Dróg i Zieleni 
W 90% tak.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Będzie możliwość sprawdzenia, czy pojazd ma opłacony postój w strefie 
płatnego parkowania. 
 
Pan Bohdan Sobota, Kierownik Działu Parkowania w Gdańskim Zarządzie 
Dróg i Zieleni 
Tak. Natomiast, jeżeli trzeba będzie wypisać więcej pojazdów niż jeden, albo 
na okaziciela, jeżeli będzie taka potrzeba, akurat to nie dotyczy uchwały 
dotyczącej strefy płatnego parkowania, to będzie też taka możliwość, np. 
wjazdówki mogą być pogrupowane i będzie kilka pojazdów na jednym 
dokumencie. Czyli będzie to również działało w strefie ograniczonej 
dostępności, tam gdzie trzeba będzie przejechać znak B1 – zakaz ruchu w 
obydwu kierunkach, albo podobnych.  
 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo.  
Nie ma już głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego 
parkowania na drogach publicznych na terenie Miasta Gdańska, ustalenia 
stawek opłat za postój pojazdów samochodowych w tej strefie oraz 
ustalenia sposobu pobierania opłat – druk nr 1591. 
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1591. Opinia Nr 49-
5/673/57/2018 

 
PUNKT – 6. 

Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia woli objęcia 
udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 
Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańska Agencja Rozwoju 
Gospodarczego Spółka z o. o. – druk nr 1589. Oryginał projektu uchwały, 
zawarty w druku Nr 1589 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 24 maja 2018 roku. Sprawa: BRMG.0006.146.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Alan Aleksandrowicz, Prezes Gdańskiej Agencji Rozwoju 
Gospodarczego - Spółka z o.o.  
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1589 powiedział 
m.in., że w zeszłym roku prezentowaliśmy obszary, które chcielibyśmy 
aktywizować, jako obszary zagospodarowywane przez różnego rodzaju projekty 
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przemysłowe, produkcyjne, logistyczne. W tym był również obszar przylegający 
do obecnego parku przemysłowego w Kokoszkach, tj. działka 1,4 ha, która 
sąsiaduje z głównym GPZ dla tej części miasta. Myśleliśmy, że szybciej uda nam 
się ten teren przygotować. W sumie pracowaliśmy rok nad przygotowaniem tego 
terenu, akurat tj. taka lokalizacja na terenie, której funkcjonowały baraki, do 
których przesiedlano ludzi po różnego rodzaju eksmisjach. W sumie miejsca 
takie, no pozbawione kanalizacji, wszelkiej infrastruktury. Co więcej, jeszcze 
w tych miejscach, kiedy pojawiały się różnego rodzaju osoby po eksmisjach, to 
jeszcze domeldowywały rodziny. A więc proces jakby przenoszenia tych ludzie 
do mieszkań w zasobie GZNK, głównie właśnie odzyskiwanych też w ramach 
akcji przystosowania różnego rodzaju pustostanów trwało gdzieś przez rok, 
półtora. Trzeba było też ustalić, kto faktycznie mieszka, kto nie mieszka i 
przeprowadzić z kolei procedurę w Wydziale Spraw Obywatelskich, no i udało 
nam się jakby uporządkować cały teren. Na końcu została nam jeszcze jedna 
malutka działka, która nie została tutaj włączona, ona się uwolniła dopiero 
tydzień temu, ale nie chcieliśmy nic zmieniać w tym projekcie uchwały. Jest to 
teren pocięty liniami napowietrznymi. Trzeba dla niego zbudować tak jak 
zawsze dla terenów przemysłowych dojazd. Jest trochę różnych kolizji 
infrastrukturalnych w terenie, a więc będziemy mieli jeszcze, co robić. W sumie 
jest to około 1,5 ha, i jest to realizacja tych planów, które prezentowaliśmy na 
początku zeszłego roku. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo.  
Czy są głosy w dyskusji?  
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Trzeba zauważyć panie przewodniczący, że najpierw miasto ich tam wysiedliło 
w ramach eksmisji, pewnie zostawili gdzieś długi po sobie. Potem przeszli przez 
ten czyściec bez kanalizacji itd.  
 
Pan Alan Aleksandrowicz, Prezes GARG  
To długie lata trwało. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
To dobrze, bo czyściec zrobił z nich już takich obywateli, którzy już teraz 
wracają do zasobu Gdańskiego Zarządu Nieruchomości Komunalnych i płacą 
czynsz, tak? 
 
Pan Alan Aleksandrowicz, Prezes GARG  
Czy płacą to już nie wiem, ale prawda jest taka, że tam zameldowanych było 
bardzo dużo ludzi. Na końcu jak się okazało, to realnie mieszkała tam garstka, 
w zasadzie kilka osób, które gdzieś zostały przesiedlone do zasobów 
komunalnych, ale trzeba było ustalić, kto faktycznie tam mieszka. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Był to jakiś tam rodzaj resocjalizacji. Tylko ciekawe, co z nimi dalej się dzieje, 
ale w zasadzie mówimy tutaj o działkach spółki komunalnej i w zasadzie chyba 
tu nie ma argumentów przeciw. 
 
Pan Alan Aleksandrowicz, Prezes GARG  
Można to tak odebrać. 
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Kilka lat temu zmieniono tam plan zagospodarowania przestrzennego, 
zmieniając to na funkcje przemysłowe. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Czyli tą szkołę przejmujecie, tak? 
 
Pan Alan Aleksandrowicz, Prezes GARG  
O szkole wczoraj dyskutowaliśmy, bo to jest na całkiem przeciwległym z kolei 
skraju tego terenu. Szkoła wiem, ze próbuje się rozbudowywać, ale z drugiej 
strony warunki techniczne są tam kiepskie. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Nie o tej szkole chyba mówimy. 
Pan Alan Aleksandrowicz, Prezes GARG  
Mówię o ceglanej szkole przy ul. Stokłosy. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Tam gdzie była rada dzielnicy? 
 
Pan Alan Aleksandrowicz, Prezes GARG  
Rada dzielnicy była jeszcze dalej na ul. Botanicznej, czy Biologicznej, bo ona 
wróciła teraz do szkoły na ul. Azaliowej. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
To ja wiem. 
 
Pan Alan Aleksandrowicz, Prezes GARG  
I tam chyba cały czas funkcjonuje rada dzielnicy przy ul. Azaliowej. Ta działka 
nie dotyczy żadnej szkoły. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo.  
Czy są jeszcze głosy w dyskusji? Nie ma, przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w 
podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta 
Gdańska działającej pod firmą Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego 
Spółka z o. o. – druk nr 1589. 
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami przez jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1589. Opinia Nr 49-
5/674/58/2018 
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PUNKT – 7. 
Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie udzielenia w roku 2018 
dotacji celowych na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku – druk nr 1586. Oryginał projektu uchwały, zawarty 
w druku Nr 1586 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z 
dnia 24 maja 2018 roku. Sprawa: BRMG.0006.143.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Grzegorz Sulikowski, Miejski Konserwator Zabytków 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1586 powiedział 
m.in., że, jak co roku już od kilkunastu lat opiniujecie państwo tego typu 
chwałę. Co roku w budżecie mamy coraz więcej pieniędzy. W tym roku mieliśmy 
3 miliony na dotacje i 300 tysięcy dodatkowo na Kościół Mariacki. Wpłynęło w 
tym roku 28 wniosków, 7 wniosków zostało odrzuconych z przyczyn formalnych, 
czyli dokumenty nie były pełne, bądź nie zostały uzupełnione na wezwanie. 
Jeden wniosek został odrzucony ze względów merytorycznych. W projekcie 
uchwały państwo macie wymienionych wszystkich tych naszych beneficjentów, 
jest ich dwudziestu. Natomiast ja może opowiem o poszczególnych wnioskach.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Panie dyrektorze. Mamy tą uchwałę i ją czytaliśmy, więc 
proszę jej nie czytać. Czy są głosy w dyskusji?    
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Mam tę uchwałę przed sobą, i beneficjentami są m.in. wspólnoty 
mieszkaniowe, parafie itd. 
 
Pan Grzegorz Sulikowski, Miejski Konserwator Zabytków 
Tak. Są trzy wspólnoty mieszkaniowe, dwie osoby fizyczne, dwa podmioty inne, 
czyli Polski Związek Wędkarski i Klub Wysokogórski Trójmiasto – to jest 
kontynuacja i 13 kościołów, razem dofinansowanych 20 wniosków. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie udzielenia w roku 2018 dotacji 
celowych na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 
przy zabytku – druk nr 1586. 
  
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1586. Opinia Nr 49-
5/675/59/2018 
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PUNKT – 8. 
Opiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 
utworzenia i nadania statutu Gdańskiego Centrum Informatycznego – druk 
nr 1592. Oryginał projektu uchwały, zawarty w druku Nr 1592 stanowi załącznik 
do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 24 maja 2018 roku. Sprawa: 
BRMG.0006.149.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Maria Bollin, Dyrektor Gdańskiego Centrum Informatycznego 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1592 powiedziała 
m.in., że jednostka Gdańskie Centrum Informatyczne powstała w sierpniu 
ubiegłego roku.  
 
W tej chwili obsługujemy Urząd Miejski i 8 innych podmiotów, jednostek 
budżetowych gminy miasta Gdańsk. Przejmowaliśmy je sukcesywnie, zgodnie z 
pierwotną uchwałą. Również od jesieni ubiegłego roku prowadzę projekt 
modyfikacji środowiska informatycznego gdańskiej platformy edukacyjnej w 
celu zapewnienia ciągłości jej działania na kolejne lata, ponieważ jest to 
system, który obsługujemy w gminie miasta Gdańska już pięć lat.  
 
Zgodnie z planami na utworzenie Gdańskiego Centrum Informatycznego, GCI 
miało przejąć zadania związane z nadzorem, obsługą informatyczną i 
administrowaniem tą platformą we wrześniu 2018.  
 
I zgodnie z planem jakby przyjmuję to zadanie i jestem w gotowości, przyjmuję 
te czynności razem z pracownikami, którzy dotychczas wykonywali te zadania, 
ulokowani byli w Centrum Kształcenia Ustawicznego nr 1 w Gdańsku, więc oni 
z dniem 1 września staną się moimi pracownikami, jak i też ich składniki 
majątkowe, które służą im do wykonywania pracy, przejdą na stan GCI. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji?    
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji  
Ile osób pani przejmuje? 
 
Pani Maria Bollin, Dyrektor Gdańskiego Centrum Informatycznego 
Przejmuję cztery osoby. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji  
To są informatycy? 
 
Pani Maria Bollin, Dyrektor Gdańskiego Centrum Informatycznego 
To są klasyczni informatycy. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do 
głosowania. 
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Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia i nadania 
statutu Gdańskiego Centrum Informatycznego – druk nr 1592.   
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1592. Opinia Nr 49-
5/676/60/2018 

 
 

PUNKT – 8.1. 
Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie zasad usytuowania miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie miasta Gdańska - 
druk nr 1598. Oryginał projektu uchwały, zawarty w druku Nr 1598 stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 24 maja 2018 roku. 
Sprawa: BRMG.0006.155.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Proszę o zreferowanie obydwu projektów uchwał, zawartych w drukach nr 1598 
i 1599 bo one są z tego samego zakresu i jeden z drugim się jakby łączą. Proszę 
bardzo. 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Referując przedmiotowe projekty uchwał powiedział m.in., że dwie propozycje 
uchwał związane są ze zmianą ustawy o wychowaniu w trzeźwości i 
przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Pierwsza uchwała, zawarta w druku nr 1598 
dotyczy zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych na terenie miasta Gdańska. I w tej uchwale zmieniamy tutaj tylko 
podstawę prawną, która wynika z ustawy. Na niezmienionym poziomie 
zachowujemy te obiekty, które podlegają tej ochronie, są to placówki dla osób 
bezdomnych, placówki opiekuńczo – wychowawcze i placówki leczenia 
uzależnień. Zachowujemy również tą odległość, która jest w obecnie 
obowiązującej uchwale, czyli 30 metrów. Na ten moment nie proponujemy 
zwiększenia tego katalogu i nie proponujemy też zwiększenia lub zmniejszenia 
tej odległości. Czyli tutaj zachowujemy dotychczasowe zasady. 
 
Druga uchwała, zawarta w druku nr 1599 dotyczy określenia maksymalnej liczby 
zezwoleń na sprzedaż poszczególnych rodzajów napojów alkoholowych 
przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży jak i poza miejscem sprzedaży 
na terenie miasta Gdańska. Tutaj zmiana dotyczy jakby, do tej pory nie było 
limitu na sprzedaż piwa. Mieliśmy tylko ustalone limity, jeśli chodzi o sprzedaż 
wina i wódki. Musieliśmy, właśnie w związku ze zmianą ustawy ustalić po raz 
pierwszy limit liczby zezwoleń dla samego piwa. Proponujemy limit, jeśli chodzi 
o gastronomię a poziomie 750 zezwoleń. Jeśli chodzi o detal, jest to poziom 
850 zezwoleń.  
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji?    
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Mówi pan w tej chwili tylko o piwie? W takim razie ktoś może mieć tylko na 
piwo a na inne napoje nie? 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora WGK 
Tak jest.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Nie ma obowiązku, żeby występował na wódkę, może wystąpić o zezwolenie na 
sprzedaż samego piwa. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
W tej uchwale w § 3 jest zapis, że traci moc uchwała XXXV/763/13 Rady Miasta 
Gdańska z dnia 28 lutego 2013 roku. Czyli mowa tutaj tylko o tym, że miejsca 
sprzedaży napojów alkoholowych mogą być usytuowane w odległości nie 
mniejszej niż 30 metrów od obiektów tylko do tych miejsc, które pan wymienił? 
Czyli wszystkie inne miejsca, typu szkoły, nie ma już tego rygoru? 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora WGK 
Wszystko zostaje. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Co się uchyla? 
 
Pani Barbara Starkiewicz, Kierownik Referatu Handlu. 
Zmienia się tylko podstawa prawna, a merytoryczne zapisy pozostają te same 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Czyli powiedzmy, że do tego katalogu doszły jeszcze te miejsca chronione, jeśli 
chodzi o miejsca, tak? 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora WGK 
Te miejsca są takie same. Tego katalogu miejsc ani nie rozszerzamy, ani nie 
zmniejszamy. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Tylko mówi pani, ze podstawa prawna się zmieniła, Czyli ten katalog miejsc 
pozostaje taki, jaki był w poprzedniej uchwale, czy tam był szerszy ten katalog 
niż te trzy, które pan wymienił? 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora WGK 
Nie. Był i jest taki sam. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Jeśli chodzi o projekt uchwały, zawarty w druku nr 1599. Maksymalna liczba 
zezwoleń. Czy jest jakiś zapas tych zezwoleń zaplanowany na przyszły rok, jak 
to jest. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
To jest z zapasem. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Z jakim te zezwolenia są zapasem 60, 100? 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora WGK 
Jeśli chodzi o same limity na sprzedaż piwa, takiego limitu do tej pory nie było.  
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Czyli jest z jakimś zapasem? 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora WGK 
Tak. Przygotowując projekt zrobiliśmy analizę. Też podliczyliśmy te 
zezwolenia, jeśli chodzi o sprzedaż piwa, i jeżeli chodzi o detal, to 
proponujemy ten limit na poziomie 850, do tej pory mamy takich zezwoleń 
wydanych 811. Jeśli chodzi o gastronomię to proponujemy 750, a obecnie 
wydaliśmy 673 zezwolenia. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
To jest taka rezerwa, w sensie, że ona wystarczy? Jeśli ktoś będzie chciał robić 
jakąś nieprzewidzianą imprezę i doraźnie prosi o zezwolenie, np. na dzień, czy 
na kilka dni, to wystarczy ten zapas, który jest? 
 
Pani Barbara Starkiewicz, Kierownik Referatu Handlu. 
To są wtedy tzw. zezwolenia jednorazowe, ich ta uchwała nie obejmuje.  
 
Radny Piotr Borawski, członek Komisji 
Rozumiem, że możemy wydawać te zezwolenia w granicach administracyjnych 
Gdańska w całości. Nie jesteśmy w stanie regulować nasycenia tymi punktami 
poszczególnych miejsc, np. ile będzie takich pozwoleń w dzielnicach itd., żeby 
te punkty od siebie nie były jakoś lokalizowane bardzo blisko siebie, tak jak np. 
jest z aptekami, że nie mogą być od siebie w jakiejś tam odległości. 
 
Pani Barbara Starkiewicz, Kierownik Referatu Handlu. 
Maksymalna liczba to jest nowość. Do tej pory pan dyrektor wspomniał, 
limitowana była tylko liczba punktów sprzedaży napojów alkoholowych. W tej 
chwili będziemy limitować zezwolenia. I rzeczywiście nowelizacja ustawy 
dopuszcza wprowadzenie tzw. limitu w poszczególnych dzielnicach. Aktualnie 
zastanawiamy się nad tym, czy rady dzielnic będą to chciały wprowadzić, czy 
nie. Natomiast jeszcze nie postanowiliśmy, co dalej z tym robić. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Na razie to chyba sam rynek reguluje, bo to zależy, czy będą występować o 
koncesje w sklepach, gdzie sklep jest koło sklepu.   
 
Radny Piotr Borawski, członek Komisji 
Gdyby rynek to regulował, to w ogóle nie byłoby koncesji. 
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Pani Barbara Starkiewicz, Kierownik Referatu Handlu. 
Na razie jesteśmy zobligowani ustawą sześciomiesięcznym narzuconym 
terminem dostosowania przepisów. W związku z tym nie rozbijamy tego na 
dzielnice, tylko ustalamy limit dla całego terenu Gdańska. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do 
glosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i 
podawania napojów alkoholowych na terenie miasta Gdańska - druk nr 1598.   
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1598. Opinia Nr 49-
5/677/61/2018 

 
PUNKT – 8.2. 

Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie określenia maksymalnej 
liczby zezwoleń na sprzedaż poszczególnych rodzajów napojów 
alkoholowych, przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży jak i poza 
miejscem sprzedaży dla terenu miasta Gdańska - druk nr 1599. Oryginał 
projektu uchwały, zawarty w druku Nr 1599 stanowi załącznik do protokołu z 
sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 24 maja 2018 roku. Sprawa: 
BRMG.0006.156.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Projekt uchwały, zawarty w druku 1599 został zreferowany i odbyła się dyskusja 
w poprzednim punkcie obrad, czyli w punkcie 8.1. Przechodzimy do głosowania.    

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia maksymalnej liczby 
zezwoleń na sprzedaż poszczególnych rodzajów napojów alkoholowych, 
przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży jak i poza miejscem 
sprzedaży dla terenu miasta Gdańska - druk nr 1599.  
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1599. Opinia Nr49-
5/678/62/2018 
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PUNKT – 9. 
Opiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Gdańska – 
druk nr 1587. Oryginał projektu uchwały, zawarty w druku Nr 1587 stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 24 maja 2018 roku. 
Sprawa: BRMG.0006.144.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Magdalena Wiśniewska, Kierownik Referatu Strategii i Monitorowania 
Systemu Gospodarki Odpadami Komunalnymi w Wydziale Gospodarki 
Komunalnej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1587 powiedziała 
m.in., że ta uchwała, zawarta w druku nr 1587 i następna uchwała w porządku 
obrad, zawarta w druku nr 1588 dotyczą tego samego. Są to uchwały wynikające 
z ustawy o utrzymaniu czystości i porządku. Proponowane zmiany dotyczą tak 
naprawdę dwóch aspektów. Pierwsza zmiana dotyczy umożliwienia 
selektywnego zbierania odpadów takich jak igły, i inne odpady o charakterze 
medycznym, które do tej pory były odpadami problematycznymi. Jest to 
odpowiedź na oczekiwania mieszkańców.  Proponujemy selektywną zbiórkę 
tych odpadów. Zakład Utylizacyjny uzyskał pozwolenie na ich zbieranie. No i 
tak naprawdę te propozycje zmian to powtórzenie tego, co już było głosowane 
na sesji lutowej, z pewnych względów niestety musimy powtórzyć uchwałę ze 
względów formalnych w tym zakresie, ale to są dokładnie te same zapisy, które 
były procedowane poprzednio w lutym.  
 
Natomiast następny zakres zmian dotyczy częstotliwości odbioru odpadów 
surowcowych od firm, czili od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych. 
Dogęszczamy odbiór odpadów tj. papieru i tworzyw sztucznych. Do tej pory 
można było odbierać papier raz w miesiącu, tworzywa sztuczne dwa razy w 
miesiącu. Teraz umożliwiamy odbiór tych odpadów raz, dwa lub cztery razy w 
miesiącu. Jest to też odpowiedź na głosy mieszkańców.   
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji? 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Ja bym prosił, żeby nie mówić z pewnych względów, tylko proszę powiedzieć, 
z jakich konkretnych względów? Jeżeli procedura ma być powtórzona przez 
Radę Miasta Gdańska, to, dlaczego? 
 
Pani Magdalena Wiśniewska, Kierownik Referatu Strategii i Monitorowania 
Systemu Gospodarki Odpadami Komunalnymi w WGK 
Ponieważ uchwały nie zostały opublikowane w Dzienniku Urzędowym w czasie, 
nie został zachowany ten 14 dniowy okres publikacji w Dzienniku Urzędowym 
przed wejściem w życie uchwały. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Tu mamy też dołączoną opinię Wojewódzkiego Inspektora 
Sanitarnego. Rozumiem, że uwagi Inspektora Sanitarnego zostały 
przeanalizowane i w projekcie uchwały uwzględnione, jeśli były słuszne?  
Opinia stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.  
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Pani Magdalena Wiśniewska, Kierownik Referatu Strategii i Monitorowania 
Systemu Gospodarki Odpadami Komunalnymi w WGK 
Tak. To jest pozytywna opinia Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję, czy są jeszcze glosy w dyskusji? Nie ma, przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie miasta Gdańska – druk nr 1587. 
 
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1587. Opinia Nr 49-
5/679/63/2018 
 

PUNKT – 10. 
Opiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi – druk nr 1588. Oryginał 
projektu uchwały, zawarty w druku Nr 1588 stanowi załącznik do protokołu z 
sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 24 maja 2018 roku. Sprawa: 
BRMG.0006.145.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Projekt został zreferowany w poprzednim punkcie obrad. Głosów w dyskusji nie 
ma, przechodzimy do głosowania.    
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi – druk nr 1588. 
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1588. Opinia Nr 49-
5/680/64/2018 
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PUNKT – 10.1. 
Opiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Miasta 
Gdańska oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej - druk nr 1597. Oryginał projektu uchwały, zawarty 
w druku Nr 1597 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z 
dnia 24 maja 2018 roku. Sprawa: BRMG.0006.154.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Magdalena Wiśniewska, Kierownik Referatu Strategii i Monitorowania 
Systemu Gospodarki Odpadami Komunalnymi w WGK 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1597 powiedziała 
m.in., że zmiana tej uchwały wynika w związku z tym, że zmieniamy 
częstotliwość odbioru, dopuszczamy większą częstotliwość niektórych 
odpadów, musieliśmy dostosować wzór deklaracji. Do tej pory można było 
odbierać te surowce z częstotliwością stała, czyli raz dla papieru i dwa razy w 
miesiącu dla tworzyw sztucznych. Teraz będzie można w deklaracji wskazać 
częstotliwość wynikającą z regulaminu, czyli raz, dwa lub cztery razy w 
miesiącu. Jednocześnie też wzór deklaracji został w taki sposób przygotowany, 
żeby przedsiębiorca, który nie zmienia częstotliwości odbioru nie był zmuszony 
do ponownego składania deklaracji, tylko w przypadku, kiedy będzie chciał 
skorzystać z możliwości częstszego odbioru, wówczas będzie mógł taki wzór 
deklaracji wykorzystać i złożyć deklarację do urzędu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Głosów w dyskusji nie ma, przechodzimy do głosowania    
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Miasta Gdańska oraz 
warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej - druk nr 1597.   
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1597. Opinia Nr 49-
5/681/65/2018 
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PUNKT –11. 
Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad wynajmowania lokali 
mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Gdańska 
oraz zasad udzielania pomocy w wynajęciu takich lokali w zasobach 
Towarzystwa Budownictwa Społecznego – druk nr 1590. Oryginał projektu 
uchwały, zawarty w druku Nr 1590 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 24 maja 2018 roku. Sprawa: BRMG.0006.147.2018 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1590 powiedział 
m.in., że ostatni tekst jednolity przedmiotowej uchwały był w 2013 roku. Od 
tego czasu było siedem kolejnych zmian, i w tym czasie nastąpiły istotne zmiany 
tej uchwały, m.in. dostosowaliśmy uchwałę do gdańskiego programu 
społecznego, gdzie wprowadziliśmy program mieszkań wspomaganych, jaki i 
mieszkań ze wsparciem. Między innymi też wydłużyliśmy okres zawierania 
umów na lokale socjalne, jak też m.in. wyłączaliśmy powierzchnię normatywną 
dla pięciu lub więcej osób. Tych zmian było dosyć dużo, i tekst jednolity jest 
konieczny a uchwała będzie bardziej czytelna i zrozumiała dla potencjalnych 
klientów. Dziękuję. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. O ile dobrze pamiętam był wniosek Komisji, żeby przygotować 
ten tekst jednolity, ponieważ uchwała ta była bardzo nieczytelna dla 
mieszkańców, a przecież to oni korzystają z tego prawa, które my, jako radni 
ustanawiamy. Głosów w dyskusji nie ma, przechodzimy do głosowania    
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad wynajmowania lokali 
mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Gdańska 
oraz zasad udzielania pomocy w wynajęciu takich lokali w zasobach 
Towarzystwa Budownictwa Społecznego – druk nr 1590. 
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1590. Opinia Nr 49-
5/682/66/2018 
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PUNKT – 12. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. Grunwaldzkiej 
68 w Gdańsku - z wyłączeniem lokalu ze sprzedaży na rzecz najemcy.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo: WGK-II.7123.229.2017.KK/K.779148 z dnia 30.04.2018 r. wraz z 
raportem stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Opinia Nr 49-5/683/67/2018 

 
 

PUNKT – 13. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy Al. Wojska Polskiego 
56 w Gdańsku - na okres planowanej zamiany lokali.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo: WGK-II.7123.108.2017.KK.779064 z dnia 30.04.2018 r. wraz z 
raportem stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Opinia Nr 49-5/684/68/2018 

 
PUNKT – 14. 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Porządek obrad został wyczerpany. Dziękuję bardzo za udział w posiedzeniu. 
Zamykam posiedzenie.  Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 16:20. 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej RMG 

 
Piotr Dzik  

Protokół sporządziła: 
 
Elżbieta Wajs-Deyck 


